
Bestyrelsesmøde d. 04-09-2023 kl. 18.00.
(Referat med kursiv)

Deltagere: Bestyrelse og suppleanter
Afbud:

Dagsorden:

1. Lejekontrakt
V har som det sidste fået tilføjet et afsnit vedr. lys på træningsbanen. Endelig
lejekontrakt afventes – forhåbentlig snart.

2. Strategi - hvad vil vi med Jagtforeningen nu og frem over? Dette punkt kan
også komme ind på renoveringer og udnyttelse af gamle skydehuse,
aktiviteter m.m.
Punktet fortsættes på næste møde. Det er vigtigt, at strategien passer til klubbens
størrelse. Aktiviteter kan påbegyndes, når et medlem ønsker det, og hvis det pågældende
medlem vil være tovholder på aktiviteten . d.v.s. sørge for instruktør(er), lokaler, udearealer
o.s.v.

Det forventes at hundeførerne træner deres hund også, når de ikke er til træning. Vi er
enige om at tilbyde forløb og IKKE træning fra gang til gang.

Vi er enige om at tibyde instruktørerne uddannelse, og vi vil gerne kendetegnes ved at have
veluddannede instruktører. Vi undersøger muligheden for at instruktører, bestyrelse og
andre interesserede vil kunne uddannes på 2-dages kursus i DJ-regi hos os selv i Rørvig.

Det er vigtigt at genetablere et hundeudvalg hurtigst muligt.

Vi ønsker fremadrettet at engagere flere medlemmer på forskellig vis i klubbens drift.

I forbindelse med dette pkt. henvises til dette, som ligger på hjemmesiden:
https://www.rørvighundeogjagtforening.dk/om-foreningen/
Der er også et link til DJ i teksten:



https://www.jaegerforbundet.dk/hund/hundetraening-og-materialer/etiske-retningslinjer-for-h
andtering-og-traening-af-hunde/

3. Instruktører
Aflønning og frekvensen af træningen blev debatteret. Hvis vi vil tiltrække de bedste
instruktører, hvad skal vi så tilbyde dem? Det er ikke meningen, at instruktørerne
skal have underskud på projektet. Vi foreslår at hvalpehold på niveau 1, 2 og 3
fortsætter. Dorthe på niveau 1 evt. på flere ugedage. Konkurrencehold, hvalpehold
+ niveau + hold 1, 2, 3 fortsætter samt at der etableres konkurrencehold.

Hundeudvalg skal etableres med alle trænere samt for- og næstformand som
medlemmer. Udvikling af trænere som indsatsområde, således at klubben hele
tiden sørger for, at trænerne har den nyeste viden indenfor hundetræning.

4. Evt. 
● Skydehold: Per Plambech er tovholder på det. Henv. til Per v/interesse, så

kan der etableres et hold mere, som så vil ligge i 6. division.
● Anne er indkaldt til orienteringsmøde, da formanden er stoppet i kreds 7,

distrikt 1.
● Bestyrelsen debatterede om alle deltagere, der træner hos os skal være

medlemmer af klubben. Punktet tages op igen.

Næste møde: 6. oktober kl. 19.00.

Referent: Anette
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